
Datum:	dinsdag	8	september	2020.	

Aanwezig:	Jean	Morren,	Tania	Humblet,	Daniël	Janssens,	Dany	Stassen,	Lieve	De	Clerck,	Thomas	
Dhoey,	Stef	Ryckmans,	Griet	Claes,	Axel	Degreef,	Rita	Coucke,	Xavier	Hion.	

Verontschuldigd:	Annelies	Philips,	Patrice	Ankaer,	Willem	Wollebrants,		

Plaats:	AdministraPef	Centrum,	Gemeenteraadzaal.	

Agenda:		

1. Verslag	vorige	bijeenkomst	dd.	9/6/2020	opvolgen.	

2. Studie	Interleuven	over	schoolomgeving	de	Klimop.	

3. Voorstel	“Stapspot”.	

4. Enquête	ANPR-camera’s.	

5. Kinderopvang	voor	en	na	schooluren	i.v.m.	de	Coronamaatregelen.	

6. Antwoord	van	De	Lijn	i.v.m.	de	nieuwe	netplannen.	

7. EvaluaPe	schoolstraten	De	Regenboog	en	de	Engerstraat.	

8. SnelheidsmePngen	juni-juli	2020.	

9. Organiseren	workshop	over	verkeersveiligheid.	

10. Varia.	

Verslag.	

1. Rechtzeeng:	An	De	Blaes,	bij	punt	9	:	Nederokkerzeelsesteenweg	en	niet	Steenokkerzeelse.	
Bij	punt	11:	Engelbert	Moensstraat	moet	vervangen	worden	door	Klein	Vilvoordestraat.	
Zwaar	vervoerplan	Everberg	wordt	nog	herbekeken.		
De	plannen	van	De	Lijn	zijn	besproken	geweest,	Bus	351	zou	Pjdens	de	spitsuren	wel	
doorrijden	tot	Leuven.	

2. Er	zijn	nog	wijzigingen	aangebracht	aan	de	studie:	de	lijnbussen	zouden	wel	mogen	
doorrijden	door	de	schoolstraat	evenals	de	bewoners.	Er	wordt	verder	gezocht	naar	
flankerende	maatregelen.		

3. Principe	van	“stapspot”	is	de	kinderen	op	een	korte	afstand	van	de	school	verzamelen	en	dan	
in	groep	naar	de	school	begeleiden.	Probleem	is	het	gebrek	aan	mankracht,	zeker	nu	in	
coronaPjden.	

4. Uitgesteld	naar	volgende	vergadering.	

5. Kinderen	die	naar	de	opvang	komen,	komen	gespreid.	Maar	de	grootste	drukte	is	op	korte	
Pjd	juist	voor	het	begin	van	de	school,	hetzelfde	na	de	school.		

6. Antwoord	van	De	Lijn	is	posiPef.	

7. Schoolstraat	in	de	Engerstraat	wordt	posiPef	onthaald,	slechts	enkele	bemerkingen.		

8. SnelheidsmePngen	steeds	op	dezelfde	plaatsen.	



9. Voorstel	workshop	over	veiligheid	ligt	sPl	door	Corona.	

10. Er	is	een	reglement	op	gesteld	voor	de	diensten	van	de	gemeenten.	Opzet	is	duidelijke	
richtlijnen	voor	het	gebruik	van	het	openbaar	domein:	vb.	bij	werken	de	juiste	signalisaPe	
aanbrengen,	enz.	Reglement	moet	nog	voorgelegd	worden	aan	gemeentebestuur	en	zal	ook	
ter	info	aan	de	GAMV-leden	doorgestuurd	worden.	


